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Koosolekust võtsid osa juhatuse liikmed  A. Leemets, T. Sihver, H. Otsa, T. Viljat, J. Järve,  
tegevjuht A. Lõoke, tegevjuhi abi E. Kaibald-Reemet 

Puudus juhatuse liige  K. Viisimaa ja K. Urb 

Koosolekut juhatas A. Leemets,  protokollis A. Lõoke 

  

PÄEVAKORD: 

1. Kohtumine sotsiaalministri H. Pevkuriga  

ARUTATI: 

Koosolek toimus Käsmu perelaagri, mis toimus 16.-18. juunil Käsmus, teisel päeval. 

Eelnevalt oli ministril kohtumine laagrirahvaga, kus ta andis ülevaate olulisematest 
suundumustest puuetega inimeste poliitikas ja sotsiaalvaldkonnas laiemalt ning vastas 
rohketele küsimustele. Küsimusi esitati puude määramise uue korra, pensionide ja toetuste 

suuruse, abivahendite ja ravimite hinna ja kättesaadavuse jms kohta.  

Kohtumine juhatusega toimus vabas vormis, juhatuse liikmed andsid ülevaate liidu 
tegevusest, olulisematest probleemidest, mida peetakse vajalikuks lähiajal lahendada. 

Pikemalt peatuti ligipääsetavuse probleemidel, puuetega inimeste õiguste kaitse aspektidel, 
organisatsioonide-vahelisel koostööl ja rahastamisel.  

Minister esitas omapoolseid küsimusi ja julgustas probleeme püstitama, ettepanekuid tegema 

ja lahendusvariante pakkuma. Seda ministeeriumis sihtgruppidelt lausa oodatakse.  

Minister toonitas, et seisab selle eest, et majandussurutise ajal puuetega inimeste toetused ja 
pensionid ei väheneks. Pidevate rahaliste kärbete ajal on ministeerium seda suutnud ka 
vältida.  



Koosolekul protokollilisi otsuseid vastu ei võetud.  

  

Koosoleku juhataja                                                                                       A. Leemets 
Protokollija  

 


